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朝陽科技大學
092學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	7802
	Course Number
	7802

	授課教師
	廖珗洲
	instructor
	LIAO,HSIEN CHOU

	中文課名
	軟體工程專題(三)
	Course Name
	Special Topic on Software Engineering (Ⅲ)

	開課單位
	資訊工程系碩士在職專班二A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	這門課主要透過軟體工程相關論文的研讀與討論來瞭解軟體工程領域的研究重點。在完成這門課之後，學生將可以學習到下面幾點：1.論文的研讀技巧；2.瞭解最新的研究現況；3.解決研究所面臨的問題。


	Objectives
	This course focuses on the emergent research topics related to software engineering from the discussion of research papers. The students are able to perform the following tasks after finishing this course: 1. the reading skill of research papers; 2. realize current state of software engineering technologies; 3. solve research problems.



	教材
	Presentation & Discussion
	Teaching Materials
	To learn some domain-specific knowledge and improve the presentation skill.

	成績評量方式
	1. 簡報 (50%)

2. 心得報告 (25%)

3. 發問 (25%)
	Grading
	1. presentation (50%)

2. report (25%)

3. Q&A (25%)

	教師網頁
	 

	教學內容
	每一位學生依序簡報研究領域相關的期刊論文，另外要撰寫心得報告，以及針對報告內容發問！
	Syllabus
	Each student must present a journal paper related to his research field. Reports and questions are also needed in this class.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

